

**協恩中學附屬幼稚園**  
**Heep Yunn School Private Kindergarten**  
**2021-2022 年度幼兒班 K1 入學申請結果**  
**Result on Admission to K1 Classes 2021/2022**

**<正取生 Successful Applicants>**

上午幼兒班 K1 A.M. Class			下午幼兒班 K1 P.M. Class		
1011	1212	1577	1053	1393	1781
1015	1254	1703	1071	1410	1786
1034	1257	1834	1113	1445	1801
1037	1272	1846	1116	1446	1812
1092	1318	1902	1122	1564	1845
1106	1329	1919	1200	1574	1847
1136	1332	1957	1207	1576	1866
1170	1338	1990	1215	1637	2018
1177	1355	2052	1221	1692	2034
1180	1463	2072	1323	1726	2107
1198	1530	2077	1293	1756	2136

未被取錄之考生，如欲申請成為備取生，請於 2021 年 1 月 8 日或之前依照下列格式，將考生資料電郵至 [hykg.admission.2021-2022@hykg.edu.hk](mailto:hykg.admission.2021-2022@hykg.edu.hk)。此電郵只用作申請 21-22 年度備取生之用。請勿重覆傳送申請電郵及回覆電郵，逾期者申請恕未能受理。

電郵標題：(入學申請編號及考生姓名) 備取生申請

電郵內容：入學申請編號：

考生姓名：

聯絡人姓名：

聯絡電話：

電郵地址：

For the unsuccessful applicants, if you wish to join our admission waiting list, please e-mail your admission application details with the following format to [hykg.admission.2021-2022@hykg.edu.hk](mailto:hykg.admission.2021-2022@hykg.edu.hk) on or before the date of 8<sup>th</sup> January 2021. This email address is for applying the 21-22 admission waiting list only.

**Please do not send duplicate applications. Late applications will not be accepted.**

E-mail subject line：(Admission application no. and applicant's name) Waiting List application

E-mail content：Admission application no.：

Applicant's name：

Name of the contact person：

Contact no.：

E-mail：